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 اگر عدد صفر در مجموع اشتغال زايي دولت را 
سياه نمايي قلمداد كنيم، ولي به جرئت مي توان گفت 
در حوزه صنعت كه نرخ رشد منفي 1/2 درصد را 
تجربه كرده نه تنها شغل جديدي ايجاد نشده، بلکه 

بيش از 100 هزار شغل نيز نابود شده است

اقتصاددانان می گويند با هر يک درصد رشد
اقتصادی فقط می توان 100هزار شغل ايجاد كرد

ادعای 600هزار شغل 
با رشد 7 دهم درصدی!
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 عصای شکافنده 
موانع سریال موسی)ع( 

را کنار زد

16
مذاكره بايک نهاد انقلابي براي ساخت سريال موسي)ع(

حقوق 50 ميليوني 
برخي مديران بانک ها

12

افشاگري احمدتوكلي ازتخلفات بانکی

ايرانيان به حج ابراهيمی 
لبيک می گويند
 نه حج سعودی
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ضرر 1/4  ميليارد دلاري عربستان 
با لغو سفر حجاج ايرانی

  سياسي

  ديروز وزير خارجه امريكا تعريف تازه  تري از »روح برجام« ارائه كرد: 
»ايران اگر مي خواهد نفع برجام را ببرد، تغيير رفتار دهد!« در واقع امريكا 
اعتراف مي كند كه تاكنون مانع آن شده تا برجام نفعي براي ايران داشته 
باش��د و حالا از ايران تغيير رفتار مي خواهد، يعن��ي تغييري كه در متن 

برجام نيامده اما در روح آن مستتر  است! همزمان فرمانده كل سپاه در 
سخناني متملقان برجام را از تمجيدات غلوآميز برحذر داشت. از سخنان 
سرلشكر عزيز جعفري چنين بر مي  آيد كه اين برجام دستاوردهايي براي 
ايران داشته است اما نه آنچنان كه سند افتخار باشد و نه آنچنان كه بتوان 

آن را به مسائل ديگر تعميم داد. در واقع به اعتقاد او برجام هنوز كار خاصي 
نكرده و اين واقعيتي است كه امريكايي ها نيز آن را قبول دارند و خود را 

عامل اصلي آن معرفي مي كنند. 
صفحات يک و 2
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بر باد رفتيم!!!

بسته چهارم اقتصادي دولت وارد شد
نوبخت: 7هزار واحد توليدي راكد داريم 

كاري نكنيم تلاشمان بر باد مي رود

حمله تند كرش به دبيركل فدراسيون فوتبال و وزارت ورزش
فرقزمينفوتبالبازمينسيبزمينيرانميدانند!

كري:ايرانبرايبرخورداريازمنافعبرجامتغييررفتاردهد

ديروز كفاش�يان و كارلوس   ورزشي دعواها و تهديدها ادامه دارد. 
كرش بار ديگر با اظهارات شان سعي كردند زنگ خطر را 
براي تيم ملي به صدا در بياورند. رئيس فدراسيون فوتبال 
براي چندمين ب�ار تهديد كرد كه در ص�ورت ادامه اين 
شرايط كرش رفتني است و آن سو سرمربي پرتغالي تيم 
ملي هم به كنايه به دبيركل فدراس�يون فوتبال تاخت. 
 كارلوس كرش ديروز به فدراسيون فوتبال رفت و در يك 
جلسه چهار و نيم ساعته با كفاشيان شركت كرد؛ جلسه اي 
كه صحبت هاي بعد از آن جنجال هاي زيادي به راه انداخت. 
كفاش��يان پس از اين جلس��ه بار ديگر از جدايي كرش در 
صورت فراهم نشدن ش��رايط خبر داد؛ تهديدي كه بارها 
تكرار شده اما عملي نشده است. او گفت: »كرش شرايطي 
را مد نظر دارد كه اگر آنها را فراهم نكنيم او حاضر به ادامه 
همكاري با ايران نيست. نيازهاي او عبارتند از زمين چمن 
خوب، پاداش به موقع بازيكنان، اردوي تداركاتي مناسب، 
پرداخت حقوق و دستمزد در موعد مقرر كه خواسته هاي 

طبيعي است. 
كرش هم بعد از جلس��ه در فدراس��يون فوتبال در جمع 
خبرن��گاران گفت: »فق��ط 150 روز ديگر ت��ا اولين بازي 
مقدماتي جام جهاني زمان داريم اما اكنون زمان بيدار شدن 
است. بازي واقعاً تمام ش��د. )او با اشاره دست به ساختمان 
فدراسيون فوتبال گفت( آنها واقعاً بردند.«  او همچنين در 
مصاحبه اي كه شامگاه ديروز روي خروجي خبرگزاري ها 
قرار گرفت، با انتقاد از عدم حمايت از تيم ملي، به ش��دت 
از اس��دي، دبيركل فدراس��يون فوتب��ال و وزارت ورزش 
انتقاد كرد: » آقاي اسدي با چتر نجات وزارت ورزش وارد 

فدراسيون فوتبال شد و جناب آقاي كفاشيان را مجبور كرد 
كه او را جايگزين دبيركل كاربلد و حرفه اي سابق فدراسيون 
كند. آقاي اسدي كه تفاوت بين زمين فوتبال و زمين سيب 
زميني را نمي داند چگونه مي تواند راجع به استانداردهاي 
لازم و امكانات در فوتب��ال بين المللي صحبت كند؟«وي 
افزود: »اين شخص كيست كه از بدو ورودش، فقط توهين 
و دست كم گرفتن بازيكنان و مربيان و همينطور مسئولان 
فدراسيون از طرف او انجام گرفته است؟ اين شخص كيست 
كه كاملا خارج از چارچوب عم��ل مي كند و حتي با وجود 
اينكه رئيس فدراسيون فوتبال و همين طور اعضاي محترم 
هيئت رئيسه به او تاكيد كرده اند حق دخالت در مسائل تيم 
ملي را ندارد، باز هم اصرار به بي احترامي و سرپيچي دارد. با 
فروتني عرض مي كنم كه به نظرم تحميل ايشان به عنوان 

دبيركل فدراسيون فوتبال بسيار ناراحت كننده است.« 
س��رمربي تيم ملي در ادامه خاطر نش��ان كرد: » اگر اين 
مس��ائل كافي نبود بنده متوجه صحبت هاي آقاي دكتر 
س��جادي راجع به زمين و امكانات آكادمي ملي فوتبال 
شده ام و البته اين صحبت ها كاملًا باعث شگفتي من شده 
اس��ت. البته قبل از هرگونه صحبت ديگر با كمال احترام 
بايد اي��ن را خدمت حضرتعالي عرض كن��م قول هايي را 
كه جنابعالي در راس��تاي حمايت از تيم ملي قبل از جام 
جهاني برزيل و جام ملت هاي آسيا داديد به ياد آوردم. فقط 
مي خواهم يادآوري كنم كه ما مربيان و بازيكنان مسائل 
را فراموش نمي كنيم و امروز بايد بگويم كه از اين مسائل 
گذشت هم نمي كنيم.« كرش بيان كرد: » به عناوين اصلي 
صحبت هايم كه آماده سازي تيم ملي و همين طور امكانات 
تمريني لازم است، برمي گردم. با كمال احترام بايد عرض 

كنم كه مي خواهم از اين فرصت استفاده و يادآوري كنم 
كه حضرتعالي اين فرصت را داشتيد كه در مركز تمريني 
باشگاه كورينتيانس برزيل همراه با تيم ملي حضور داشته 
باش��يد و اين فرصت را پيدا كرديد كه از نزديك مشاهده 
كنيد، وقتي بنده صحبت از امكانات تمريني براي پيشرفت 
تيم ملي مي كنم، منظورم چيس��ت. با كمال احترام بايد 
عرض كنم، شما چگونه مي توانيد به مردم بگوييد چرا بنده 
درخواست يك زمين بهتر و شرايط بهتر را دارم؟ صادقانه 
عرض مي كنم كه شما چگونه مي توانيد به هواداران فوتبال 
ملي ايران بگوييد آن چيزي كه در باش��گاه كورينتيانس 
برزيل ديديد با آن چيزي را كه براي آماده سازي تيم ملي 
مهياست، مناسب و خيلي خوب اس��ت؟ صادقانه عرض 
مي كنم كه فرمايشات حضرتعالي من را نااميد كرد، چراكه 
توقع بنده از يك مسئول بلند رتبه ورزشي داشتن انگيزه 

بالاتر براي ارائه نگرشي وسيع تر است.« 
همچنين كرش ديروز در يكي از شبكه هاي اجتماعي بار 
ديگر نااميدي اش را از وضعي��ت موجود اعلام و از مديراني 
كه مي خواهند همه چيز مساعد نشان دهند، انتقاد كرد: 
»عميقاً ناراحتم اما دانستن اين مسئله چيزي را براي تيم 
ملي تغيير نمي دهد. كاري براي آينده تيم ملي ايران انجام 
نمي شود و به آنهايي كه تلاش مي كنند تا با دادن اطلاعات 
غلط، هواداران را گول بزنند، توصيه مي كنم، داستان ملا 
نصرالدين را كه مي خواست سقف خانه اش را دوباره بسازد 
بخوانند. گذشته معمار آينده است. اما آنها را نمي توان به 
طور همزمان زندگي كرد. اكنون زمان آن اس��ت كه بين 
ايستايي و خلاقيت، سكون يا ماجراجويي، بهانه يا موفقيت، 

يكي را انتخاب كنيم.« 

درباره توافق هسته اي ايران    جهان وزير خارج�ه امريکا بار ديگر 
سخن گفت و ضمن دفاع از برجام تصريح كرد كه ايران تا 
به امروز به تعهداتش طبق برجام پايبند بوده و بايد درباره 
نقش خود در منطقه و جهان تصميمات روشني اتخاذ كند. 
كري گفت، ايران براي بهره مندي از منافع برجام، تغيير 

رفتار بدهد. 
به گ��زارش »جوان«، جان ك��ري، وزير خارج��ه امريكا روز 
سه ش��نبه در گفت وگو با برنامه »Morning Joe« شبكه 
»ام اس ان بي سي« بار ديگر ادعاهاي ضدايراني خود را تكرار 
كرد و گفت كه باتوجه به توافق هسته اي، ايران سلاح هسته اي 
نخواهد داشت. جان كري در اين مصاحبه ضمن دفاع از برجام 
با اشاره به اينكه توافق هسته اي با ايران از تبديل تهران به يك 
قدرت هسته اي جلوگيري كرد، گفت: »ايران ديگر خطرناك 
نيست زيرا سلاح هس��ته اي نخواهد داش��ت. اين كشور بر 
حسب تعريف به خطرناكي هميشه نيست. اين مسئله براي 
كوتاه مدت نيست. من ايمان و اطمينان دارم كه ما دقيقاً به 
آنچه كه آنها در بازه زماني انجام مي دهند، پي مي بريم. اگر آنها 
تصميم بگيرند تقلب كنند، ما آن را مي فهميم و گزينه هاي 

زيادي براي ما وجود دارد كه از آنها استفاده كنيم.«  

وزير خارجه امريكا درباره كاهش تحريم هاي هسته اي ايران 
گفت: »ايران شايسته به دست آوردن مزيت هاي توافقي است 
كه حاصل آمده است. ايران شايسته آن چيزهايي است كه 
)در نتيجه توافق( به دست آورد زيرا تا به امروز به تعهدات خود 
طبق توافق هسته اي پايبند بوده است.«  كري با اين حال ادامه 
داد: »من نمي توانم پيش بيني كنم كه رفتار آنها )در آينده( 
چگونه خواهد شد. ايران مي بايست تصميمات روشني درباره 
نقشي كه قرار اس��ت در منطقه و جهان داشته باشد، اتخاذ 
كند.«  كري با انتقاد از اقدامات منطقه اي ايران مدعي شد: 
»اگر شما يك توافق هسته اي داريد و مدت طولاني مذاكره 
كرده ايد، چرا سعي نمي كنيد بخشي از فرآيند صلح در يمن 
باشيد. چرا كمك بيشتري براي پايان دادن به درگيري ها در 

سوريه نمي كنيد.«  
كري در ادامه سخنان خود گفت: »ايران به ما شكايت مي كند 
كه ما از همه منافع كه )در برجام( مي ديديم، منتفع نشده ايم. 
خب جواب )من( ساده اس��ت: متفاوت رفتار كنيد.«  باراك 
اوباما، رئيس جمهور امريكا نيز روز جمعه در سخناني گفته 
بود كه ايران تاكنون متن توافق را رعايت كرده است، اما به روح 
برجام پايبند نبوده است. اوباما گفته بود كه ايران به جامعه 
جهاني و شركت ها سيگنال هايي بفرستد مبني بر اينكه اقدام 

به انجام طيف��ي از اقدامات تحريك آميزي كه ش��ركت ها را 
هراسان مي كند، نخواهد كرد. 

كري در پاس��خ به اين س��ؤال كه آيا وي از تح��ركات ايران 
شگفت زده شده است، پاسخ داد: » نه، من شگفت زده نشدم. 
من به شما مي گويم چرا. من فكر مي كنم هاشمي رفسنجاني 
اخي��راً در مجامع عمومي مبني بر اينكه چق��در لازم بود در 
گفت وگوها ش��ركت كنند و نه در فرآيند توليد موش��ك ها 
نظراتي را اعلام كرده است. او توسط رهبر عاليقدر ايران، توبيخ 
شد كه گفته بود موشك ها قابل مذاكره نيست. پس نزاع در 
داخل ايران وجود دارد. فرآيند انتخابات ايران هنوز مشخص 
نيس��ت. من صادقانه فكر مي كنم چيزي كه شما مي بينيد 
بخش��ي از منازعه اس��ت. افرادي در ايران وجود داشتند كه 
با توافق ايران مخالف بودن��د و در اينجا هم افرادي بودند كه 

همين نگرش را داشتند و هنوز هم مخالف توافق هستند. 
كري در پايان درباره نگراني غرب از آزمايش هاي موش��كي 
ايران نيز انتقاد كرد و گفت: » ما با روس��يه، چين، فرانس��ه، 
انگليس و آلمان در نشست هسته اي سران مذاكراتي داشتيم. 
يكي از نكات تصميمات اين بود كه همه بايد ايران را تشويق 
كنيم كه آزمايش هاي موشكي خود را ادامه ندهد، زيرا اين 

اقدامات بازار را آشفته مي كند.«  

فرمانده كل سپاه: 
سخنازبرجامهايسرياليتحقيرمردماست

بانکهاهمچنان
مصوبهشورايپولواعتباررادورميزنند

فرمانده كل سپاه پاسداران  انقلاب اس�لامي با اشاره به   سياسي
آمادگي   همه جانبه اين نيرو براي مقابله پيروزمندانه و 
قاطع با تهديدات دش�منان تأكيد كرد: سال هاست با 
فرض جنگ گس�ترده ب�ا امري�کا و متحدانش قدرت 

ساخته ايم. 
به گزارش سپاه نيوز، س��ردار سرلشكر پاسدار محمدعلي 
جعفري در اولين جلسه شوراي عالي فرماندهان سپاه در 
سال 95 با تبيين مسائل جاري كشور و تحولات منطقه و 
نقشه ها و ترفندهاي جديد جبهه دشمن عليه انقلاب و نظام 
اسلامي و چگونگي مقابله با آنها اظهار كرد: حفظ ظرفيت 
بقا در انقلاب اس��لامي متناسب با شرايط منطقه و كمك 
به پيشرفت آن، اساس پاس��داري غيرمحافظه كارانه  ما از 

انقلاب اسلامي است. 
وي افزود: نظام جمهوري اس��لامي يك ساخت حقوقي و 
رسمي دارد كه مجلس شوراي اسلامي، دولت و قوه قضائيه 
و ساير دستگاه هاست، حفظ اين س��اخت رسمي لازم و 
واجب است، اما كافي نيست. در دل ساخت حقوقي يك 
ساخت حقيقي و دروني وجود دارد و بايد آن را هم حفظ 
كرد. سرلش��كر جعفري با بيان اينكه »شايد اين ساخت 
دروني كه همان آرمان هاي جمهوري اسلامي يعني عدالت، 
استقلال، آزادي، كرامت انسان، حفظ ارزش هاي انقلاب، 

ايستادگي در مقابل نفوذ دشمن، دفاع از مظلومان عالم به 
خصوص جهان اسلام و استكبارستيزي تعريف و تبيين 
شده مهم تر باشد«، گفت: سپاه به سهم خود مراقب و پاسدار 
اين آرمان ها به منزله مرزهاي فكري، اعتقادي و سياسي 
است و دائماً در حال برجسته كردن اين مرزها متناسب با 

مقتضيات هر زمان مي باشد. 
  هاضمه انقلاب عظيم ت�ر از بحران هاي تحميلي 

است
فرمانده كل سپاه در ادامه خاطرنشان كرد: امروز هندسه  
انقلاب اسلامي عظيم تر شده و مرزهاي آن گسترش يافته 
است. جامعه  انقلاب اس��لامي بين المللي و قدرت انقلاب 
جهاني شده است و س��پاه، انقلاب اسلامي را براي عبور و 
گذار از مرحله  سوم خود، هوشمندانه و غيرمحافظه كارانه 

پاسداري و مراقبت خواهد نمود. 
سرلشكر جعفري با اش��اره به اس��تحكام ماهيت انقلاب 
اسلامي و تأثير آن بر تلاش هاي دش��منان براي مقابله با 
آن افزود: هاضمه  انقلاب اسلامي عظيم تر از بحران هايي 
بوده كه به آن تحميل شده اس��ت چه جنگ، چه ترورها، 
چه تحريم ها، چه فتنه 88 و چه تحولات سياس��ي نظير 
روي كارآمدن دولتي مثل دولت اصلاحات و مجلسي مانند 
مجلس ششم؛ اما تاريخ انقلاب نشان مي دهد هر كس به 
دنبال استحاله نظام و توقف انقلاب اسلامي بوده، ماهيت 

انقلاب اس��لامي او را مضمح��ل و بي اعتبار كرده اس��ت.  
فرمانده كل سپاه تصريح كرد: ما شرايط سخت و دشواري را 
تجربه كرده ايم، سر عبور انقلاب از اين شرايط سخت همين 
روح انقلابي مردم ما بوده است كه با پرچمداري حضرت 
امام)ره( و مقام معظم رهبري)مدظله العالي( توانسته است 

بر عظيم ترين قدرت هاي تاريخ غلبه كند. 
  نگ�ران رفتارهاي ضدانقلابي برخي منس�وبين 

نظام نيستيم
وي با بيان اينكه نبايد نگران رفتارهاي ضدانقلابي بعضي از 
اشخاص منتسب به انقلاب و نظام بود، خاطرنشان كرد: در 
مسير انقلاب متأسفانه بزرگاني حتي در مقياس جانشيني 
حضرت امام رحمه الله، كه به دليل فقدان درك و موقعيت 
ممتاز انقلاب و تحريك پذيري از س��وي عناصر بيگانه و 
ضدانقلاب از مسير انقلاب كه توسط رهبري انقلاب تعريف 
شده بود منحرف شدند، اما انقلاب اسلامي قدرتمندتر از 
گذشته و به دور از تعلق به اشخاص، شكافتن مسيرهاي 
جديد در جغرافياهاي دوردست را رقم زده و مي زند. فرمانده 
كل سپاه تأكيد كرد: تفكرات سياسي كه در تعارض با انقلاب 
اسلامي و مسير حق باشد پايدار نمي ماند، اين تفكرات حتي 
اگر هم در مقطعي تشكيل دولت و مجلس بدهند پس از 
مدتي با اراده مردم از جغرافياي سياس��ي كشور و انقلاب 
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حدود دو ماه از كاهش نرخ سود اعم از تسهيلات و سپرده  در بانک ها مي گذرد. گرچه نرخ سودهاي بلندمدت در اغلب   اقتصادي
و شايد تمامي بانک ها همان 18 درصد مصوب است ولي سودهاي روزشمار كه بايد طبق 
توافق بانک ها و تصويب شوراي پول و اعتبار 10 درصد باشد، در برخي بانک ها به اندازه 
همان 18 درصد سالانه قابل پرداخت است. سود تسهيلات هم ماجراي خود را دارد. 
به گزارش ايسنا، در بهمن ماه سال گذش��ته بانك ها براي دومين بار براي كاهش نرخ سود 
توافق كردند و به كمتر از يك هفته نيز شوراي پول و اعتبار آن را مصوب كرد. سود سپرده از 
20 به 18 و تسهيلات از 24 به 22 درصد كاهش يافت. اين تغيير با مصوبه ارديبهشت ماه يك 
تفاوت قابل توجه داشت. در ارديبهشت 1394 كه سود سپرده بلندمدت از 22 به 20 رسيده 
بود، شوراي پول و اعتبار تعيين نرخ روزش��مار و كوتاه مدت را به بانك ها واگذار كرد و البته 
بانك ها هم در اين باره با وجود توافقاتي كه داشتند، هر كدام بنا بر خواست خود سود روزشمار 
را تعيين كردند.  اين در حالي اس��ت كه عمدتاً چه بانك هاي بزرگ و چه كوچك سودهاي 
كوتاه مدت خود حتي روزشمار را به اندازه سالانه و تا 20 درصد تعيين كردند تا از اين طريق 
مشتري بيشتري جذب كرده يا اينكه حداقل سپرده گذاران خود را از دست نداده باشند اما در 
دور تازه تغيير نرخ سود بانكي در اواخر سال گذشته، اعضاي شورا اين بار دست بانك ها را براي 

سود روزشمار باز نگذاشته و تصويب كردند كه بايد نرخ حداكثر 10 درصد باشد. 
گرچه در روزهاي ابتدايي كاهش نرخ سود بانكي اين دستورالعمل تا حدود زيادي بين تمامي 
بانك ها اجرايي شد ولي بررسي هاي ميداني در سال جديد نشان مي دهد كه با وجود پرداخت 
نرخ سود 18 درصد سالانه كه تقريباً بين تمامي بانك ها و مؤسسات مشترك است و حداقل 
براي مشتريان عادي اجرايي مي شود، سود روزشمار در بين برخي بانك ها مرزي نداشته و 
حتي تا 18 درصد سالانه قابل پرداخت است. از سويي ديگر برخي ديگر هم روزشمار 18 درصد 
ندارند، اما سالانه آنها از يك ماه اول به بعد از سپرده گذاري قابل تسويه و برداشت بوده اما همان 
سود 18 را دريافت خواهند كرد.  در عين حال هستند بانك هايي كه سود را طبق دستورالعمل 
شوراي پول و اعتبار در دوره هاي مختلف تقسيم بندي و اجرايي مي كنند. در اين حالت سود 
روزشمار 10 درصد، سه ماهه 12 درصد، ش��ش ماهه 14 درصد، 9 ماهه 16 درصد و سالانه 
18 درصد قابل پرداخت است.  همچنين با وجود ممنوعيت باز شدن حساب هاي صندوق 
سرمايه گذاري در بانك ها بعد از تصويب نرخ هاي سود جديد، باز هم برخي نسبت به باز كردن 

اين حساب اقدام مي كنند كه سود حدود 22 درصد و بيشتر را براي مشتري به همراه دارد. 


